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From advanced selectors to generated content to the triumphant return of web fonts,
and from gradients, shadows, and rounded corners to full-blown animations, CSS3 is a
universe of creative possibilities. No one can better guide you through these galaxies
than world-renowned designer, author, and CSS superstar Dan Cederholm. Learn what
works, how it works, and how to work around browsers where it doesn’t work.

作者介绍: 

Dan Cederholm is the founder of SimpleBits, a tiny design studio. A recognized expert
in the field of standards-based web design, Dan has worked with YouTube, MTV,
Google, Yahoo, ESPN, Fast Company, Blogger, and others. He embraces flexible,
adaptable design using web standards through his design work, writing, and speaking.
Dan is co-founder and designer of Dribbble, and the author of three bestselling books:
Handcrafted CSS (New Riders), Bulletproof Web Design, Second Edition (New Riders)
and Web Standards Solutions, Special Edition (Friends of ED). He plays a mean ukulele.

目录: 1. Using CSS3 Today
2. Understanding CSS Transitions (Read an excerpt from this chapter!)
3. Hover-Crafting with CSS3
4. Transforming the Message
5. Multiple Backgrounds
6. Enriching Forms
· · · · · · (收起) 
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Web设计

DanCederholm

评论

这本书的行文没系列的其他那些好玩，不过有用就好了。

-----------------------------
Covers some new tricks you can do with CSS3, but nothing mind-blowing.

-----------------------------
太简单了……

-----------------------------
dowebsitesneedtobeexperiencedexactlythesameineverybrowser.com

-----------------------------
better than the HTML5 one

-----------------------------
在国内缺少IE的支持，神马高级特性都是浮云～

-----------------------------
小册子。。。书本没啥创意的东西。创意全部在CSS3呢.

-----------------------------
科普读物

-----------------------------



学习CSS3动画时阅读，对Animation/Form部分讲解不错，对于实现渐进增强的WEB设
计还是有帮助

-----------------------------
interpret when and how to use css3 with specific examples

-----------------------------
用了一天时间看完了《CSS3 for Web
Designer》，很不错，没有太多的罗列语法，用一个网站的实例讲解了书里涉及的所有
CSS3属性。虽然这些属性之前都已经用过，但书里反复提到的一些思想、比如什么时
候用CSS3，和点到的一些设计技巧，还是很值得一看的，100页出头的小书看英文版也
不会觉得太头大。有过实际使用经验后再看，不用过多的专注在怎么用，而是可以考虑
怎么更好、更恰当的用，效果似乎更好~

-----------------------------
深入浅出的CSS3书籍，130页，以一个案例为核心，讲述了CSS3的重要属性。

-----------------------------
不错，里面的例子很详细且易懂。

-----------------------------
入门css3好读物，一天读完

-----------------------------
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